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A javasló-bizottság megválasztása: A jelöltek Mozoli Sándor mérnök és Darázs László. 
A testület két tartózkodás mellett jóváhagyta a jelölést. 

A számláló- bizottság megválasztása: A jelöltek Varga Zoltán és Kőrösi Ildikó, Mgr.. 
A testület két tartózkodás mellett jóváhagyta a jelölést. 

A jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztása: A jelöltek Nagy Richard és Barczi István 
mérnök. A testület két tartózkodás mellett jóváhagyta a jelölést. 

Az előző KT ülés határozatainak ellenőrzése: Jurás Gábor mérnök felolvasta az előző KT 
ülés határozatait. Továbbá beszámolt arról, hogy a vágsellyei kutyamenhely fogja elszállítani 
a kóbor kutyákat 

A község költségvetési gazdálkodása 2011. I. félévében: A KT tudomásul veszi a község 
költségvetési gazdálkodását a 2011. I.félévére. 

2/2011-es számú  ÁÉR-tervezet: A KT egyhangúlag elfogadta az ÁÉR-et. 

Információ a községi tulajdon leltáráról:  A KT tudomásul veszi az információt a községi 
tulajdon leltáráról. 

A polgármester-helyettes 2011-es évi augusztusi és szeptemberi prémiuma: A KT titkos 
szavazás útján augusztus hónapra 26,8%-ot és szeptember hónapra pedig 25,8%-ot hagyott 
jóvá a polgármester –helyettes prémiumára. 

Egyéb:  -Borsányi F. kérvényezte egy telek megvételét és ajánlatot is tett. A KT úgy döntött, 
hogy kérvényét a vállalkozási és építésügyi komisszió megvitatja és utána jár melyik telekről 
is van szó. 

-Adverta vállalat árajánlata az információs táblák elkészítésére: A KT úgy döntött, hogy az 
árajánlatot bővebben az információs és mediális bizottság fogja megvitatni és beszámol 
a következő ülésen róla. 

-896/2011 levél:  Kínálat telek eladására. (Chybáné) A KT úgy döntött, hogy az építésügyi 
komisszió fogja megtárgyalni és felmérni a telket és bezsámol a következő ülésen. 

- Zöld hulladék gyűjtése:  Szeptember 24., Október 15., November 12. 

A polgármester beszámolója: Beszámolt arról, hogy az elektronikus hulladékot októberben 
fogják gyűjteni a kultúrház udvarán, hogy ne lopják el a hulladékot a begyűjtés előtt. 

Felolvasta Tab város levelét, melyben szeretettel meghívják az önkormányzat képviselőit 
a Szüreti fesztivál néven ismerté vállt rendezvényükre. 



-Továbbá elmondta, hogy az Oncsa utcában a kanalizáció még nincs befejezve és, hogy 
tárgyalást folytat a kivitelező cég vezérigazgatójával. 

-Elmondta, hogy az jövőlakó negyedben a tervezett vízhállózat áthelyezésére a vizesek  a jövő 
évi költségvetésükbe teszik bele és akkor is fogják megvalósítani. 

-Felolvasta a Pro Civis Polgári Társulás levelét, melyben meghívják a polgármestereket és az 
önkormányzati képviselőket az I. Önkormányzati Szabadegyetemre. 

 

 

 


